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ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr. 382/12.02.2015

P R O C E S V E R B A L

Incheiat azi12.02.2015 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob,
stabilita prin dispozitia primarului nr.34/05.02.2015, sedinta care a avut loc la sediul
administrativ al acestei institutii publice, ora 08.30.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Buzas Ioan Nicolae-viceprimar,
Buda Ecaterina, Kiss Stefan Alexandru, Braun Tibor, Torok Anita, Boros Stefan, Fabian
Robert-Csongor, Nagy Karoly, Costa Mircea Andrei, Opre Viorel Florian si VargaBela.

Nu a absentat nici un consilier.
Au participat de drept:d-ul Molnar Jozsef – primar si d-na Mela Maria-Elena –

secretar ,
Au mai participat d-na Borbely Zita -contabil si d-ul Erdei Danut Eugen – delegat

satesc al satului Cenalos.

O R D I N E A D E Z I:

D- ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supusspre
dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,Ordinea de Zi a sedintei, la care i-a
dat citire:

1. Aprobarea ordinii de zi.

2. Aprobarea procesului verbal al şedinŃei ordinare din data de 09.01.2015 .

3. Proiect de hotarare pprivind aprobarea bugetului Consiliului local al comunei

Saniob, pentru anul 2015.

4. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului local de actiune privind

incluziunea minoritătii Romilor din comuna Saniob, pentru anul 2015,

5. Proiect de hotarare privind aprobarea scutirii FundaŃiei Caritas Centru Social

Sf. Stefan Saniob de la plata impozitului pe clădiri, teren si a mijloacelor de

transport, pentru anul 2015.

6.6. Proiect de hotarare privind prezentarea Raportului Primarului de informare

privind starea economica, sociala si de mediu a comunei Saniob pe anul 2014.

7.7. Proiect de hotarare privind prezentarea rapoartelor de activitate pe anul 2014

ale viceprimarului si consilierilor locali din comuna Saniob.
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Ordinea de zi a fost aprobata cu 11 voturi pentru, adoptandu-seHotararea
nr.8.

Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi a
sedintei, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul verbal al sedintei
ordinare din 09.01.2015, pe care l-a supus spre aprobarea Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 11 voturi pentru, adoptandu-se
Hotararea nr.9.

La punctul trei din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea
bugetului Consiliului local Saniob, pentru anul 2015, d-na contabil Borbely Zita a
prezentat raportul de specialitate,

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
D-ul primar doreste sa completeze referitor la proiectele de dezvoltare,in sensul

ca avem aprobata suma de pornire la masura 313 Centru turistic, lucrarecare speram ca
la inceputul primaverii sa demareze si in acelasi timp la masura 322 reabilitarea cladirii
primariei. Avem o transa si la canalizare si speram sa se continue lucrarile si aici cat
mai curand.

d-ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul trei al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.10, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si
0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea
Planului local de actiune privind incluziunea minoritătii Romilor din comuna Saniob,
pentru anul 2015, in lipsa referentului social, d-na secretar prezinta raportul de
specialitate si proiectul de hotarare si arata ca au intervenit unele modificari in
componenta Grupului de lucru local, cum ar fi noua directoare de la scoala si noul preot
reformat.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
D-ul Varga Bela , propune in completarea actiunilor montarea de becuri

suplimentare in zona coloniei romilor.
d-ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul patru al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.11, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si
0 abtineri .

La punctul cinci din ordineade zi, Proiect de hotarare privind aprobarea
scutirii FundaŃiei Caritas Centru Social Sf. Stefan Saniob de la plata impozitului pe
clădiri, teren si a mijloacelor de transport, pentru anul 2015, d-ul primar prezinta
expunereademotivela proiectuldehotarare.

d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

d-ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul cinci al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.12, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si
0 abtineri .

La punctul sase din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind prezentarea
Raportului Primarului de informare privind starea economica, sociala si de mediu a
comunei Saniob pe anul 2014, d-ul primar a prezentat raportul dandu-i citire. D-ul
primar insista asupra incasarilor efectuate in ultimul an, realizandu-se unprocent de
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83%, mult mai bun decat in anii anteriori. Din pacate avem si multi rau platnici care au
acumulat sume mari de datorii. S-a procedat intr-o oarecare masura si la propriri de
salarii, dar sunt persoane care nu au nici un venit si nu ai cum sa recuperezi.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
d-ul Boros Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sase al

ordinii de zi, luandu-se act deHotararea nr.13, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva
si 0 abtineri .

La punctul sapte din ordinea de zi,Prezentarea rapoartelor de activitate pe
anul 2014 ale viceprimarului si consilierilor locali din comuna Saniob.

d-na secretar a aratat ca au depus Rapoarte de activitate d-ul viceprimar Buzas
Ioan Nicolae si urmatorii consilieri:Braun Tibor, Fabian Robert- Csongor,
Meszaros Anita, Nagy Karoly, Varga Bela, Opre Viorel, Costa Mircea Andrei .

Astfel s-a luat act deHotararea nr.14, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si
0 abtineri .

La diverse.
D-ul Opre Florian - la Sfarnas, problema cu drumurile. Cand se asfalteaza?

Si o alta problema pe care am mai adus-o in discutie: refugiul pentru statia de autobus.
In plus autobuzele nu circula prin satul Sfarnas.

D-ul primar: au fost intocmite proiecte pentru cele doua drumuri comunale
DC2A si DC17 care au fost depuse de fiecare data cand s-a ivit o sesiune, dar care nu
au primit finantare. Dupa cum stiti asfaltarea drumurilor necesita cheltuielifoarte mari,
pe care nu putem sa ne permitem. Singura varianta este tot pe baza de proiect. In anul
2015 incepe o noua sesiune de proiecte PNDR in cadrul careia am demarat si noi
procedura de solicitare a unui proiect cu finantare 100% pentru asfaltarea drumurilor
comunale. Cu statia de autobuz, vom incerca impreuna cu d-ul viceprimar sa gasim o
rezolvare. Referitor la circulatia autobuzelor prin satul Sfarnas, nu hotaraste primarul
traseele autobuzelor. Eventual, cu o cerere semnata de navetistii din sat puteti sa
solicitati Consiliului Judetean stabilirea unui traseu si prin satul d-voastra.

Alte discutii nu au mai fost.
d-ul Boros Stefan – presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR
BOROS STEFAN MELA MARIA-ELENA


